

## Referat af bestyrelses møde i klubhuset d.24.3.2021 kl.18.00

Mødt: Per, Linda, Eigil, Gitte, Lis. (Maj kom lidt senere direkte fra job.

Afbud: Bodil

Referent: Lis

Ordstyrer: Gitte

Ref. Fra sidste møde i feb.er godkendt.

Orientering fra HB:

Der bliver lavet en enkelt klage til planklagenævnet og den laver Foldschak.

Kassereren: Der er lavet en separat konto til brønden vi har sammen med Harrestrupvænge den anden forening.

Byggeudvalget:

Der kører et par sager om overbebyggelse, om en låge og andre tunge ting – det er noget der tager rigtig meget af vores frivillig tid.

Bestyrelsens holdning til havelåge direkte til p-plads blev drøftet, og der var enighed om, at bestyrelsen ikke ønsker at medvirke til at nedlægge p-plads til fordel for havelåge.

Kommunen laver en folder til bestyrelsen, for at lette vores arbejde i OF, om de nye regler for lokalplanen. Kommunen mener det tager et par måneder.

Vi snakker om hegnsager, ulovligt parkerede biler, kørsel på de grønne områder og foreningens containerplads.

Der bliver opstillet en container til grønt affald lørdag d.24.4. 10-12 samtidig er der også åben på kontoret.

Storskrald må man selv sørge for kommer på genbrugspladsen, eller man må spørge sin nabo.

Godkendelse af fremlagt tilbud på rodfræsning/beskæring af træer

Evt.

-Vi snakker om vi kan lave et område med sheltere, om fordele og ulemper.

-Blomster krukke ved Odins Allé og Jættevej ved sæson start ?

-Kontakt til mægler ang til salg-skilte, der alene må opsættes ved parcellens indgang, jf. tidligere beslutning

Mødet sluttede kl.22.20